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中
墨水 V4201-D

文

Chinese样品名称
Sample Name

英
Ink V4201-D

文

English

伟迪捷(上海)标识技术有限公司委托单位
Videojet Technologies(Shanghai) Co.,LtdConsignor

珠海经济特 区伟迪捷 电子有限公司生 产单位

Zhuhai S.E.Z. Videojet Electronics LtdManufacturer

检验方法、程序 国际海事组织《 国际海运危险货物规则》 (2020版)
Inspection Methods and IMO International Maritime Dangerous Goods Code (2020 Edition)

Procedures

黑色塑料外壳(内含黑色液体), 稍有气味样品外观与气味
Black Plastic shell(containing black liquid), Weak odorAppearance & Odor

1.危险性识别(Hazards identification)l
口
山

乙
易燃液体。
Flammable liquid.

T

鉴

定

结

论

2.海运按照IMO IMDG  Code办理的类项(Suggestion according to IMO IMDG Code)F

Shipping Name:Printing inkC
Class or Division:3A

T
UN Number:UN1210

O
N

C 3.包装类别(Packing  Group)O
N
C
L
U
S
I
O
N

包装类别 Ⅱ 。
Packing Group ll .

检验 日期 ： 签发 日期 ： 生效日期：
2025-03-03 2025-03-03

Issue DateInspection Date 2025-03-03
: : Effective Date:

无。None.备注

Comment

批准
Approver:

审核 主检

Appraiser:Checker :



货物运输条件鉴定书
Certification for Safe Transport of Chemical Good  NO. 202500435106622s

Page 212
鉴定项 目 鉴定结果

ldent ification ltems ldentification Results

该货物不属于爆炸品。爆炸危险性鉴定
The product is not classified in Explosives.Identification of

Explosive Hazards

经测试， 闭杯闪点<23度， 沸点>50度，表 明该货物属于第3类易燃液体 。易燃危险性鉴定
In the closed-cup flash point and boiling point test, fp<23℃,Identification of
bp >50℃, the product is classified in Class 3 (Flammable Liquids) .Flammable Hazards

该货物不属于氧化剂和有机过氧化物 。氧化危险性鉴定
The product is not classified in Oxidizing Substances and OrganicIdentification of
Peroxides.Oxidative Hazards

该货物不属于毒害品和感染性物质 。毒害及传染危险性鉴定
The product is not classified in Toxic and Infectious Substances.Identification of Toxic&

Infectious Hazards

该货物无放射危险性 。放射危险性鉴定
The product is not classified in Radioactive Material.Identification of

Radioactive Hazard

该货物不属于腐蚀品 。腐蚀危险性鉴定
The product is not classified in Corrosives.Identification of

Corrosive Hazard

该货物无其它危险性 。其他危险性鉴定
The product presents no other dangerous properties.Identification of other

Hazards

验证码 ：329064-

***报告结束***


